
   

 

Rohelise Kooli töörühma koosolek 

 

24. märts 2023  

 

Kohal: Roosika Kann, Eve Kirmjõe, Aet Urbas, Kaire Rikolas, Liina Savolainen   

Puudu: Jaana Raimets, Katrin Raaperi, Stanislav Nemeržitski   

 

Päevakord:  

1. Kooliaed - mis on  hetkeseis?  
2. Küsitlus koolipere hulgas, millised on ootused kooliaiale  
3. "Teeme ära, Randvere kool” koristustalgud koolimaja ümbruses enne kooli sünnipäeva 

tähistamist  
4. Rohelise Lipu vahearuanne  
5. Jooksvad küsimused.  

 

1. Kooliaed - mis on  hetkeseis? 

Kutsekoolidelt infot ei ole, kuid Jaana on edastada info tuttava ajakujundaja Kadi Laansalu 
kohta. Ülevaade Jaanalt ja ettepanek (saatis ette emaili teel): 

„Peale esimest vestlus okt - novembris, võttis Kadi ühendust Räpina Aianduskooliga, mille ta ise 
lõpetanud on. Kuid nende õpilaste kaasamisega oleme jäänud veidi hiljaks, sest õpilasel peab 
enne aine tegemist juba olema teada koht, kuhu teha plaan. Meie kindlasti sellesse valikusse 
täna ei läheks, kui veel ebaselged seisud ehituse-moodulmajaga jms. Sel kevadel on Räpina 
kooli õpilased juba aiakujunduse ainega poole peal, sest aine algab veebruaris.  

Hiiumaa Ametikoolis sel õppeaastal pole keegi valinud valikaineks aiakujundust. Samas on 
õpilastel seal aega valida ainet 2 aastat ehk ka see võimalus on pausil.  

Ise näen võimalust järgnevas, et kooliaia teemaga edasi minna ja mitte enam oodata ja sellest 
me ka Kadiga rääkisime ning saime enam-vähem järgneva plaani:  



   
 

Meil endil tuleb teha esmalt küsitlus koolipere ehk õpetajate seas, et selgitada välja kooliaia 
vajadus/ootus.  

Mida seal küsida on eraldi teema. Aiakujundaja on valmis meie küsimused üle vaatama, et 
pärast oleks sisend olemas kogu teema ulatuses.   

Käia ise vahepeal vaatamas teisi õppeaedu nt Tallinna linnas. Selleks on olemas täitsa eraldi 
kontakt ja inimene, kes sellega tegeleb https://www.tallinn.ee/et/kontakt/marina-laidla ja 
õppeaiad https://www.tallinn.ee/et/oppeaiad   

Tegevuseks kooliaias 5-9- aastastega on olemas lausa käsiraamat 
https://keskkonnaharidus.ee/et/oppematerjalid/hob-seiklus-elurikkuses  

Soovitus on osaleda ka kogemuspäevade üritustel või vanu järgi vaadata 
https://www.tallinn.ee/et/keskkond/linnaaianduse-sundmused  

Kui küsimustik on valmis, üle vaadatud ja vastatud, siis saab aiakujundaja sisendi plaaniks jm 
tehnilise dok koostamiseks. See ei pea olema kindlasti nö suuremahuline projekt. Selline töö 
maksab paarisajast kuni mõnetuhande euroni, sõltub jälle mida ja kui palju.  

Kadil on novembrist oma FB leht Aednik aitab, kus saab tema ja tehtud töödega tutvuda. „ 

Seega ei saa me jääda ootama, kas/kes Kooliaia projektis soovib panustada, vaid viima küsitluse 
läbi ikkagi Rohelise kooli arendusmeeskonnaga.  

2. Küsitlus koolipere hulgas, millised on ootused kooliaiale. 

Teha üleskutse kogu kooliperele, et kel on soov ja huvi alustada taas Kooliaia projektiga. 
Rohelise kooli arendusmeeskond pakub igati abi ja tuge uue meeskonna käima lükkamisel. 
Samuti oleks üleskutse kõigile arendusmeeskondadele, et teha ühine nn 
rekruteerimiskampaania. Üleskutse teha teisipäevahommikustel infominutitel. Mõte üles panna 
suured registreerimislehed kõigile meeskondadele.  

3. "Teeme ära, Randvere kool” koristustalgud koolimaja ümbruses enne kooli sünnipäeva 
tähistamist. 

Teha ümber koolimaja üks koristusring 15. nädalal (10.-14. aprill). 

4. Rohelise Lipu vahearuanne 

Rohelise kooli vahearuande esitamise tähtaeg on 22. juuni 2023. Vaatasime ühiselt taotlusele 
peale ja rollid jagame järgmisel kohtumisel mais. 



   
5. Jooksvad küsimused 

Geitrud on andnud teada, et tal ei ole võimalust ega aega Rohelise Kooli meeskonnatöösse 
igakuiselt panustada, kuid on alati valmis kaasa lööma, aitama, kui vajadust on. 

OTSUS: Arvata Geitrud Toater Rohelise kooli arendusmeeskonnast välja. 

 

Järgmine koosolek mais. 


